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Vastgesteld verslag vergadering Algemeen Bestuur ODIJ

Geachte commissieleden,

Conform eerdere afspraak dit jaar doe ik u hierbij het vastgestelde verslag 
toekomen van de vergadering 3 juli 2015 van het Algemeen Bestuur van de 
Omgevingsdienst IJmond.

Dit verslag is in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 14 oktober jl. 
ongewijzigd vastgesteld.

Het verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur van 14 oktober jl. zal in 
de vergadering van 16 december a.s. worden vastgesteld. Conform afspraak zal ik u 
de verslagen van de AB vergaderingen na vaststelling blijven toezenden.

Met vriendelijke groet.

drs. Cora-Yfke Sikkema

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
Stadhuis, Grote Markt 2 Haarlem - Telefoon 14 023



•• odijmond
OMGEVINGSDIENST IJMOND

Notulen AB vergadering d.d. 03 juli 2015

Aanwezig:
de heer T. De Rudder 
de heer F. Bal 
mevrouw C.Y. Sikkema 
mevrouw M. van Dijk 
de heer M.T.A. Hegger 
mevrouw A. Zeeman 
de heer H. Wijkhuisen 
de heer P.iM.M. Meiland 
de heer C. Romeijnders 
de heer L.A. Pannekeet 
mevrouw H. Donker 
mevrouw G. Veltman 

Afwezig:
de heer F. Frowijn 
de heer T.PJ. Talsma 
de heer B.B. Schneiders 
de heer S. Gelik 
de heer J.N. Schouten

gemeente Beverwijk 
gemeente Velsen 
gemeente Haarlem
gemeente Heemskerk (vervangt wethouder Frowijn)
gemeente Purmerend
gemeente Beemster
gemeente Velsen
gemeente Beverwijk
gemeente Heemskerk
Omgevingsdienst Dmond
Omgevingsdienst Dmond
Omgevingsdienst Dmond

gemeente Heemskerk 
provincie Noord-Holland 
gemeente Haarlem 
gemeente Velsen 
gemeente Uitgeest

01. Opening en mededelingen
De heer De Rudder opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een aantal 
afzeggingen voor de vergadering binnengekomen: de heer Frowijn; wordt in deze vergadering 
vervangen door mevrouw Van Dijk, de heer Gelik, de heer Talsma, de heer Schouten, de heer 
Schneiders. De heer Bal overhandigt een volmacht van de heer Gelik, dat hij in deze vergadering 
is gemachtigd namens de heer Gelik het woord te voeren en besluiten te nemen. Voor mevrouw 
Sikkema geldt hetzelfde. Zij heeft een volmacht van burgemeester Schneiders in deze vergadering. 
De heer Romeijnders heeft een vraag over de uittreding van gemeente Uitgeest. Tot het moment 
dat er een officiële brief is ontvangen, met daarin de datum waarop de gemeente daadwerkelijk 
uittreedt, wordt de dienstverlening aan deze gemeente gewoon gecontinueerd; ook in 2017. 
Gemeente Uitgeest is zich momenteel wel aan het bezinnen om met de BUCH gemeenten ambtelijk 
samen te gaan werken. De heer Romeijnders doet het voorstel, namens het bestuur aan gemeente 
Uitgeest een brief uit te laten gaan waarin hen wordt gevraagd z.s.m. met een bevestiging te 
komen omtrent beëindiging van de samenwerking c.q. GR uittreding. De heer Pannekeet merkt op 
dat een voorstel omtrent de ontvlechtingskosten (gaat om 3 fte) pas wordt gemaakt wanneer de 
officiële brief binnen is. In de GR is opgenomen dat; "Uittreding kan slechts plaatsvinden, nadat het 
Algemeen Bestuur in overeenstemming met de deelnemer die wenst uit te treden, de financiële en 
overige gevolgen van de uittreding heeft bepaald". In de GR is niet opgenomen binnen welke 
termijn een gemeente dit besluit kenbaar moet maken. De vergadering realiseert zich ook dat dit 
te maken heeft met de kosten die hieraan verbonden zijn voor Uitgeest. De heer Hegger is van 
mening dat zolang de gemeente betaalt, zij "binnen boord blijven". De heer Romeijnders vindt het 
belangrijk snel duidelijkheid hieromtrent te krijgen, omdat het hier over personeel van de OD 
Dmond gaat en dit besluit niet boven de markt mag blijven hangen. In 2016 is een uittreding 
sowieso nog niet aan de orde, deelt de heer De Rudder mede. Het is mevrouw Van Dijk bekend dat 
er in 2017 besluitvorming plaatsvindt t.a.v. andere GR-en in Uitgeest. De heer De Rudder 
concludeert dat de definitieve besluitvorming van Uitgeest eerst zal worden afgewacht en er wel 
wordt gesignaleerd dat dit een probleem kan worden.

02 Notulen AB vergadering 27 mei 2015
De heer Hegger heeft een wijziging bij punt 5 van het verslag. Hij heeft niet gezegd dat het 
toezicht- en handhavingsdeel op de agenda zou moeten komen te staan, maar dat wellicht hierover 
een presentatie kan worden gegeven door de heer Pannekeet. Mevrouw Donker antwoordt dat dit 
onderwerp terugkomt op het Bestuurlijk Platformoverleg. De heer Hegger deelt mede dat naar zijn 
idee er voor 13 oktober een afspraak is gemaakt om in Purmerend een presentatie te geven voor 
de raad. De heer Meijland deelt mede dat hij dit heeft opgenomen met de raad van Beverwijk en 
zij hier positief tegenover staan.

Notulen AB vergadering 03 juli 2015/ G.Veltman Pagina 1



Mevrouw Zeeman bekijkt of er wellicht i.s.m. met de raad van Purmerenü op 13 oktober iets te 
combineren valt. Besluit: de AB notulen van de vergadering van 27 mei 2015 worden door de 
vergadering vastgesteld, met de wijziging van punt vijf van de notulen.

03. Jaarstukken OD IJmond
Mevrouw Sikkema deelt mede dat de Haarlemse raad haar bedenkingen bij de renteswap heeft 
geuit en zij daarenboven een prudent financieel beleid verwachten van de Omgevingsdienst 
Umond. De raad is akkoord gegaan met de jaarstukken. Mevrouw Sikkema ziet graag bij de 
aanpassing van de Gemeenschappelijke Regeling dat hierin wordt meegenomen dat de raden de 
mogelijkheid moeten hebben een zienswijze in te dienen op de jaarstukken; het is belangrijk dat 
de raden, ook al is het geen wettelijke verplichting, hier een formele mogelijkheid voor krijgen om 
er wat van te kunnen vinden. Mevrouw Donker antwoordt dat dit als aandachtspunt zal worden 
meegenomen, om te kijken wat hiertoe de mogelijkheden zijn. Mevrouw Van Dijk merkt op dat het 
eigenlijk raar is een zienswijze in te dienen op iets wat al gebeurd is. Besluit: de vergadering stelt 
de Jaarstukken 2014 (besluit 2015-004) vast en gaat akkoord met de resultaatbestemming.

04. Jaarverslag 2014
Mevrouw Zeeman heeft een vraag over de beknopte wijze waarop er over de controles wordt 
gerapporteerd en informeert of het mogelijk is dat de rapportage wordt uitgebreid met het 
resultaat van de controles en of hierin vergelijkingen of trends zijn te ontdekken? Wat meer 
duiding zou voor een volgende keer zeer welkom zijn. De heer Pannekeet doet de toezegging dat 
dit in het jaarverslag van volgend jaar door de digitale systemen mogelijk is en een betere en 
inzichtelijkere rapportage per gemeente inderdaad gerealiseerd kan worden.
De heer Bal plaatst een kanttekening hierbij en wil dit nog met de controllers bespreken, om ook 
nog een stukje sturing te kunnen houden in relatie tot de financiële bijdrage. De heer Pannekeet 
doet de toezegging dat deze wijze van rapporteren in de eerstvolgende (2e) Bestuursrapportage 
2015 zal zijn doorgevoerd.
De heer Romeijnders heeft nog een vraag over Tata Steel en refereert aan de staalmotie en het 
geld dat vanuit Europese Unie beschikbaar is. De heer Romeijnders vindt het een gemiste kans 
wanneer hier i.s.m. Tata Steel en Europa niet actievere op wordt ingezet; We moeten op de hoogte 
zijn van wat er op dit vlak speelt en dit op "level playing field" organiseren. De heer Romeijnders 
informeert of bekend is wie het lobbywerk richting Europa verricht. De heer De Rudder antwoordt 
dat Tata Steel wel degelijk hier aandacht voor heeft en hij met enige regelmaat overleg heeft - de 
milieudialoog - waarbij ook I&M, Tata Steel, GGD, het Havenbedrijf, OD IJmond en gemeenten 
aanzitten. Er ligt vanuit volksgezondheid en luchtkwaliteit een duidelijke opdracht. De heer 
Romeijnders vindt dat dit in de bestuurlijke overleggen een plek zou moeten krijgen en verwacht 
dat de regio hier een actievere rol in vervult. Mevrouw Donker merkt op dat dit opgepakt zou 
kunnen worden i.h.k.v. de nieuwe Omgevingswet. De heer De Rudder is van mening dat de 
betreffende partijen vanuit de milieudialoog wel degelijk aan tafel zitten en Tata Steel heel goed 
zijn weg in Europa weet te bewandelen. De heer Bal is er voorstander van dat de IJmond 
bestuurders hier actiever over worden geïnformeerd, om dit ter sprake te kunnen brengen in de 
bestuurlijke overleggen (bijvoorbeeld een IJmondcommissie). De heer Romeijnders maakt nog een 
aparte afspraak met de heer Bal, om hier verder over door te praten.
De heer Romeijnders heeft nog een aanvulling op zijn vraag over de restwarmte van Tata Steel en 
informeert, i.h.k.v. duurzaamheid, in hoeverre dit vanuit de OD IJmond nog gepromoot moet 
worden en elektriciteit wellicht een betere optie zou zijn. De heer Pannekeet antwoordt dat de 
restwarmte van Tata Steel momenteel in de onderzoeksfase zit; het is niet alleen woningbouw 
waarnaar gekeken wordt, maar ook naar bedrijven die veel restwarmte hebben (Crown Van Gelder, 
etc.). De heer Romeijnders haakt aan op het feit dat woningbouwverenigingen het niet duurzaam 
genoeg vinden en dus afhaken, omdat beter isoleren duurzamer en goedkoper is.
Besluit: het Jaarverslag 2014 (besluit 2015-006) wordt door de vergadering van het algemeen 
bestuur vastgesteld.

05. Conceptbegroting 2016 OD IJmond
Mevrouw Zeeman heeft een vraag over de toename van personeelslasten (van 3%) i.r.t. de 
afname van de formatie, waarbij nog geen rekening is gehouden met CAO stijgingen. De gemeente 
Beemster heeft hierop een zienswijze ingediend, omdat deze stijging naar hun mening te hoog is. 
De heer Hegger sluit zich bij de opmerking van mevrouw Zeeman aan en deelt mede dat gemeente 
Purmerend hierop eveneens een zienswijze heeft ingediend. De heer Pannekeet deelt mede dat in 
de meerjarenprognose voor volgend jaar een stijging van 3% is opgenomen, en voor dit jaar een 
stijging van 2,2%. De 3% is slechts een prognose; als de lasten lager uitvallen, wordt het 
percentage naar beneden bijgesteld. Mevrouw Zeeman zou enige matiging op zijn plaats vinden, 
omdat zij als raad hierin zelf ook enige matiging betracht en dit voor andere GR-en ook het geval 
is. De heer Wijkhuisen deelt mede dat het percentage voor Velsen op 1,1% ligt.
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Mevrouw Van Dijk deelt mede dat dit punt ook gaat spelen bij aanpassing van de Gemeenschap
pelijke Regeling. Mevrouw Zeeman is van mening dat tussen de 0 en 3 procent nog speling zit.
De heer Hegger deelt mede dat zijn raad enigszins verbaasd was en vindt dat dit meer in lijn 
moet zijn met wat andere gemeenten/ GR-en als percentage hanteren. De heer Meijland vindt 
dat complimenten aan de OD IJmond zeker op zijn plaats zijn. Mevrouw Sikkema is er voorstander 
van dat v.w.b. de renteswab dit niet meer zo te doen. Besluit: de vergadering van het algemeen 
bestuur stelt de conceptbegroting 2016 (besluit 2015-005) vast, met de opmerking nog eens 
realistisch naar de percentages in de begroting te kijken.

06. le Bestuursrapportage 2015
De heer Hegger merkt op dat hij de ambtelijke voorbereiding hierin heeft gemist en stelt dit wel 
degelijk op prijs en hoopt dat dit signaal door de OD IJmond wordt opgepakt. *Gecheckt wordt of 
de controller van Purmerend en Beemster is aangesloten bij de voorbespreking van de financiële 
stukken. Ook mevrouw Zeeman stelt een ambtelijke voorbespreking voor Beemster op prijs. 
Mevrouw Sikkema haakt hierop in en deelt mede dat Haarlem deze behoefte niet heeft. De heer 
Pannekeet doet de toezegging dat een ambtelijke voorbespreking van de stukken voor beide 
gemeenten georganiseerd gaat worden. Mevrouw Zeeman heeft nog een vraag over de dossiers 
die bij de overgang van Beemster in de GR zijn overgedragen. Zij was geschrokken te lezen dat 
er dossiers niet goed en onvolledig zouden zijn overgedragen. Beemster heeft hierop extra 
menskracht ingezet en heeft geconstateerd dat er geen sprake was van incomplete dossiers. 
Mevrouw Zeeman zou graag even contact hebben om kort te sluiten hoe de vork werkelijk in de 
steel zit. Actiepunt wordt opgepakt door de OD IJmond.
* Bij navraag is gebleken dat de controller van Purmerend (en Beemster), mevrouw Cornet wel bij 

de ambtelijke voorbespreking op donderdag 11 juni ji. van de financiële stukken aanwezig was,

De heer Wijkhuisen deelt mede dat er i.h.k.v. de bestuursrapportage in het controllersoverleg is 
gesproken over geraamde en geleverde prestaties en onderstreept dat een uitgebreidere analyse 
met eventuele afwijkingen wordt ondersteund en ook breed gedragen. De heer De Rudder is geen 
voorstander van een te uitgebreide rapportage. Wanneer er geen afwijkingen zijn, wordt hier ook 
niet over gerapporteerd. De heer Pannekeet doet de toezegging dat bij de eerstvolgende rappor
tage dit beter inzichtelijk zal worden gemaakt. De heer Romeijnders informeert of er in de dienst 
ten aanzien van het ziekteverzuim een streefcijfer is. De heer Pannekeet antwoordt dat dit 3% is. 
Voor de maanden mei en juni ligt het percentage op de 2 procent. De omgevingsdienst stuurt hier 
actief op. Besluit: De vergadering heeft kennisgenomen van de le Bestuursrapportage 2015 
(besluit 2015-007).

07. Wijziging GR OD IJMond en inrichting bestuur
De heer De Rudder deelt mede dat het dagelijks bestuur het stuk in haar vergadering van 17 juni 
reeds heeft besproken en heeft ingestemd met het voorgestelde besluit. Het algemeen bestuur 
krijgt meer bevoegdheden en verantwoordelijkheid toebedeeld, tenzij het AB dit aan het DB 
mandateert. Het voorstel ten aanzien van het oprichten van een IJmondcommissie Omgevings
dienst, die dient als adviescommissie om besluiten inzake milieubeleid en -projecten voor de vier 
IJmondgemeenten voor te bereiden en geen beslisbevoegdheid kent, is ook door het dagelijks 
bestuur mee ingestemd De heer Romeijnders zou dit besluit nog wel aan de raden van de drie 
IJmondgemeenten willen voorleggen. Het belang is om een gezamenlijke dienst te hebben en voor 
de raden moet duidelijk zijn wat de toekomstvisie van de omgevingsdienst is; de raden moeten 
immers hierover besluiten. Het zou goed zijn om hieraan aandacht te besteden. Bij het lezen van 
het stuk, was het de heer Romeijnders niet duidelijk dat het hier om een IJmondcommissie van de 
Omgevingsdienst gaat. De heer Wijkhuisen deelt het positieve gevoel dat bij de heer Romeijnders 
leeft om wat de GR gemeenten in de IJmond samen hebben opgebouwd, ook vooral te behouden. 
De heer Bal reikt een tekst uit van de controllers van de IJmondgemeenten m.b.t. de wijziging GR 
OD IJmond en inrichting van het bestuur waarin zij zich de vraag stellen, hoe de raad kan 
anticiperen om toch nog enige invloed te kunnen houden op het beleid van de Omgevingsdienst 
IJmond. De heer Pannekeet antwoordt dat de benchmark van Twijnstra en Gudde, die in 
september klaar zal zijn, hier goed op aansluit. Onderwerpen als batig saldo, algemene reserve, 
risico's, etc. komen hierin aan de orde. Over de opmerking van mevrouw Van Dijk dat de 
Omgevingsdienst IJmond het positieve resultaat in zichzelf investeert, deelt de heer Pannekeet 
mede dat dit een foutieve constatering is en de dienst deze gelden juist investeert in projecten die 
binnen de deelnemende gemeenten zelf lopen en deze gelden ook worden ingezet voor 
bijvoorbeeld bijscholing/ opleiding van eigen medewerkers, wat weer leidt tot een kwaliteitsver
betering van de organisatie.
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Uit de benchmark zai naar voren komen dat Omgevingsdienst IJmond nog steeds de goedkoopste 
dienst is en daarbij zijn de ambities vanuit de gemeenten erg hoog voor wat betreft bijvoorbeeld 
energiebesparing.
De raden zullen hierin goed worden meegenomen, deelt de heer Pannekeet mede. Besluit: de 
vergadering stelt het besluit AB 2015-008 vast.

08. Bekrachtigen en vaststellen wijzigingen CAR-UWO 
Besluit: de vergadering bekrachtigt en stelt de CAR-UWO wijziging vast (besluit AB 2015-009).

09. Rondvraag en sluiting
De heer Romeijnders spreekt zijn complimenten uit over de georganiseerde Energytop in hetThalia 
theater, 18 juni jl. De heer Hegger spreekt zijn teleurstelling uit over het feit dat een panellid van 
Tata Steel, voortijdig de discussietafel verliet en er voor hem geen vervanger was. De heer Bal is 
erg te spreken over de bijeenkomst en deelt mede dat de verschillende ideeën die uit deze 
conferentie naar voren zijn gekomen, momenteel worden vertaald naar een actieplan, waar ook 
daadwerkelijk mee aan de slag wordt gegaan en wordt geprobeerd het enthousiasme van de top 
vast te houden.

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur op 14 oktober 2015, namens, 

de voorzitter, de secretaris, directeur.

T. De Rudder L.A. Pannekeet
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